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Protokół Nr XV/07 
 z XV nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrołęki 

 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ostrołęce przy Placu Bema 3 w dniu 
26 lipca 2007 r. 
 
Na sesji w dniu 26 lipca 2007 roku podjęto następujące uchwały: 
• Nr 96/XV/2007 Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmian w budŜecie miasta Ostrołęki na 

2007 rok, 
• Nr 97/XV/2007 Rady Miasta Ostrołęki zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

regulaminu przyznawania i przekazywania w roku szkolnym 2006/2007 stypendiów na 
wyrównywanie szans edukacyjnych młodzieŜy wiejskiej uczącej się w szkołach 
ponadgimnazjalnych umoŜliwiających uzyskanie świadectwa dojrzałości.  

 
W dniu 26 lipca 2007 r. w sesji uczestniczyło 17 radnych.  
Nieobecni usprawiedliwieni: Wojciech Domański, Rafał Dymerski, Adam Kurpiewski, 
Dariusz Maciak, Ryszard Sidorzak, Ewa śebrowska-Rosak, Maria Rochowicz 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski - otworzył XV sesję Rady Miasta. 
Powitał Prezydenta Miasta Janusza Kotowskiego, Wiceprezydent Miasta Magdalenę 
Kielewicz-Kaczyńską, wszystkich zaproszonych gości oraz przedstawicieli prasy i Radnych.  
Stwierdził prawomocność obrad /lista obecności zał. Nr 1/.  
 
2. Wybór sekretarza obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski - na sekretarza obrad zaproponował 
Radnego Wiesława Stypińskiego. Radny wyraził zgodę. 
Głosowanie: 
Za - 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski – przedstawił porządek obrad. Uwag 
nie było. 
 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie zmian w budŜecie miasta 

Ostrołęki na rok 2007, 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – przedstawił zmiany, jakie wprowadza się w budŜecie 
miasta tą uchwałą. 

I. Zmniejszenie dochodów (powiatowych), o kwotę –  60.694 zł (dział 600, rozdział 60016,  
z tego: § 6298-52.601 zł, § 6299-8.093 zł), wynikające z konieczności dostosowania planu - 
w zakresie środków unijnych - przeznaczonych na zadanie inwestycyjne, pn. Przebudowa 
 ul. Gomulickiego, Gołębiej, przygotowanie dokumentacji na przebudowę ul.Skrytej, 
zgodnie z „lokalnym Programem Rewitalizacji dla Obszaru Starego Miasta i Fortów Bema 
Miasta Ostrołęki” – na podstawie Aneksu Nr 1/07 z dnia 2 marca 2007 r. (zawartego 
pomiędzy Wojewodą Mazowieckim a Miastem Ostrołęka, reprezentowanym przez 
Prezydenta Miasta) - do Umowy nr Z/2.14/III/3.3.1/1673/05/U/81/06 oraz zmniejszenie  
z tego tytułu wydatków (powiatowych), o kwotę ogółem 60.694 zł  –  w dziale 600, rozdział 
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60016, § 6050. 
II.  Dokonuje się zmian w planie wydatków budŜetowych, jak niŜej: 

1. Dokonuje się przesunięć wydatków między działami, zadaniami inwestycyjnymi  
i bieŜącymi oraz z dotacji dla stowarzyszeń, jak niŜej: 

� zmniejsza się plan wydatków na zadaniu inwestycyjnym „Budowa krytej pływalni” 
 o kwotę - 740.000 zł (dział 926, rozdział 92604, § 6050); Opracowano koncepcję 
architektoniczną krytej pływalni, a w najbliŜszym czasie zostanie ogłoszony przetarg na 
wybór wykonawcy dokumentacji projektowej budowy basenu z terminem realizacji w 
2008 roku. W związku z tym, kwota zaplanowana w budŜecie na rok bieŜący nie zostanie 
wykorzystana. 
Pozyskane środki przeznacza się na: 
a) uzupełnienie środków własnych Miasta na zadanie, pn. Przebudowa ul. Gomulickiego, 

Gołębiej, przygotowanie dokumentacji na przebudowę ul.Skrytej, zgodnie  
z „lokalnym Programem Rewitalizacji dla Obszaru Starego Miasta i Fortów Bema 
Miasta Ostrołęki – 530.694 zł (dział 600, rozdział 60016, § 6050), 
W celu zrealizowania zadania w 2007 roku, nastąpiła konieczność zwiększenia planu - 
do łącznej wysokości 2.020.000 zł; 

b) uzupełnienie planu na zadaniu, pn. Boisko sportowe przy Szkole Podstawowej Nr 10 – 
120.000 zł (dział 801, rozdział 80101, § 6050), 

c) przeprowadzenie audytu energetycznego w budynkach Urzędu Miasta ora 40 
budynkach miejskich jednostek organizacyjnych – 60.000 zł (dział 750, rozdział 
75023, § 4300),  

d) uzupełnienie brakującego planu w szkołach podstawowych – na kwotę łączną 17.500 
zł (dział 801, rozdział 80101, § 4210), z tego: SP Nr 2 – 14.000 zł (wydatki związane 
z wykonaniem monitoringu wizyjnego – zewnętrznego Szkoły), SP Nr 5 – 3.500 zł 
(remont korytarza szkolnego i wymiana drzwi w pomieszczeniach szkolnych), 

e) uzupełnienie brakującego planu w Przedszkolu Miejskim Nr 5 z Oddziałami 
Integracyjnymi – w kwocie 5.500 zł (dział 801, rozdział 80104, § 4210),  

f)    uzupełnienie brakującego planu w śłobku Miejskim – w kwocie 6.306 zł (dział 801, 
rozdział 80104, § 4210),  

� zmniejsza się plan wydatków w zakresie zakupów inwestycyjnych w dziale 630, rozdział 
63095, § 6060 – w kwocie 30.000 zł, z przeznaczeniem na wydatki bieŜące (zakup usług 
pozostałych), niezbędne na sfinansowanie prowadzonych prac ziemnych przy 
zagospodarowywaniu plaŜy miejskiej – 30.000 zł (§ 4300), 

� zmniejsza się plan wydatków w zakresie dotacji dla stowarzyszeń w dziale 851, rozdział 
85195, § 2820 – w kwocie 1.000 zł (w wyniku procedury konkursowej pozostała nie 
wydatkowana kwota dotacji), z przeznaczeniem na wydatki bieŜące w tym rozdziale, w 
celu zakupu nagród rzeczowych dla uczestników VII Olimpiady Szkół Promocji Zdrowia 
– 1.000 zł (§ 4210), 

2. Dokonuje się przesunięć w planie wydatków, mających na celu wyodrębnienie z planu 
ogólnego - wydatków unijnych w dziale 600, rozdział 60016, § 6050 - w celu 
dostosowania do  właściwej  klasyfikacji budŜetowej, tj.  
• zmniejsza się plan w § 6050  –  o kwotę 1.268.859 zł 
• zwiększa się plan  w § 6058  –  o kwotę 1.099.678 zł, 
• zwiększa się plan  w § 6059  –  o kwotę     169.181 zł, 

III.  Zmiany w planie finansowym funduszy celowych, obejmujące: 
1. Powiatowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej - zmiany w Funduszu 
polegają na: 
1) zmniejszeniu  stanu środków obrotowych netto na koniec 2007 roku, o kwotę  150.000  zł. 
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2) wyprowadzeniu zadania inwestycyjnego, pn. Modernizacja Stacji Paliw MZK Ostrołęka – 
150.000 zł (§ 6110); 

Wnioskowane zmiany pozwolą na wykonanie prac dostosowujących stację paliw do 
wymogów rozporządzenia Ministra Gospodarki z dnia 21 listopada 2005 r. w sprawie 
warunków technicznych, jakim powinny odpowiadać bazy i stacje paliw płynnych. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radny Tadeusz Kaczyński – zapytał o stację paliw, która miała powstać na terenie MZK. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – budowa stacji paliw, jeŜeli dojdzie do zmiany sytuacji 
prawnej spółki, moŜe być juŜ w gestii nowego właściciela. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski – poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
Głosowanie: 
Za – 17 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Projekt uchwały został przyjęty. 
 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia regulaminu przyznawania i przekazywania w roku szkolnym 2006/2007 
stypendiów na wyrównanie szans edukacyjnych młodzieŜy wiejskiej uczącej się  
w szkołach ponadgimnazjalnych umoŜliwiających uzyskanie świadectwa dojrzałości. 

Dyrektor Ewa Waszkieiwcz-Sznyter – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały,  
w którym jest mowa, Ŝe w związku z realizacją projektu nr Z/2.14/II/2.2/2293/06 „Równy 
start – stypendia edukacyjne dla młodzieŜy wiejskiej na rok szkolny 2006/2007 z ostrołęckich 
szkół”, zachodzi potrzeba dokonania zmian w Regulaminie przyznawania i przekazywania 
stypendium.  
Stypendium wypłacane było w dwóch transzach, w kwietniu 2007 roku (za miesiące 
wrzesień, październik, listopad 2006) i lipcu 2007 roku (za miesiące grudzień 2006, styczeń, 
luty, marzec, kwiecień, maj, czerwiec 2007). W związku z tym naleŜy uściślić zapis 
dotyczący dozwolonego limitu godzin nieusprawiedliwionych, oraz moment zaprzestania 
wypłaty stypendium uczniom, którzy go przekroczyli. Zmiany dotyczą § 1, pkt. 2. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radny Tadeusz Kaczyński – zapytał czy jest potrzeba wprowadzania takiej uchwały skoro 
rok szkolny juŜ się zakończył. 
Wiceprezydent Miasta Magdalena Kielewicz-Kaczyńska – poinformowała, Ŝe takie 
zmiany narzuca Urząd Marszałkowski. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski – poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
Głosowanie: 
Za – 17 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
6. Oświadczenia radnych. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Makowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było. 
 
7. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Makowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
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Głosów w dyskusji nie było. 
8. Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski – zakończył obrady XV sesji Rady 

Miasta  
 
Sesja w dniu  26 lipca 2007 r. trwała od godziny 13 00 do 13 50. 
 
Sporządził:                                                                                                   Przewodniczył: 

 
 
Wojciech Andresz                                                                               /-/ Krzysztof Majkowski 
  
 
 
  
 
 
 
 
 

 


